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Από το υπ’ αριθ. 22/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 698/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του  26ου 
θέματος «Συναίνεση ή μη Δ.Σ. για κατασκευή πίστας skate 
park - Bmx και παραχώρηση δημοτικού χώρου». 

 
       Σήμερα 1 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-11-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Γεώργιος Μιχαηλίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Δ. Δάσκαλος Μ. Σουμελίδης Σ. Διαμαντής 
2. Τ.  Χατζηαθανασίου Κ. Συμεωνίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Γουναράς Σ. Κρομμύδας 
4. Π. Παυλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Β. Ρήσσου 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Ι. Ταρασίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης    
8. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Ποταμόπουλος 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Π. Πιτούλιας 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Γ. Μανακούλης 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Γ. Κάκαρης   Κ. Καπανίδης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Ι. 
Καλαϊτζίδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 673/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 674/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας και αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ. Ορφανίδης, Σ. Διαμαντής, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Ι. Ταρασίδης, Κ. 
Καπανίδης. 

16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 690/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 

Τρανίδης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 695/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 698/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. 
Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 699/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 709/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 
Τρανίδης, Ι. Ακριβόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 26ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε τον λόγο στον αναπληρωτή Δημάρχου Γεώργιο Μιχαηλίδη, ο οποίος εξέθεσε 
στο σώμα τα εξής: 

Μιχαηλίδης: Ο κ. Γκαμπράνης έκανε μία αίτηση προς τον Δήμο Βέροιας και ο 
οποίος ζητάει την σχετική άδεια, υπό την επίβλεψη πάντα της τεχνικής υπηρεσίας 
προκειμένου να κατασκευάσει με δική του δαπάνη έναν χώρο πίστας αθλοπαιδιών ή 
αλλιώς skate board στο χώρο των εβραίικων μνημείων στον Προμηθέα. Μετά από 
συζήτηση που έγινε με τον κ. Γκαμπράνη που δέχθηκε εξ ολοκλήρου να αναλάβει 
αυτά τα έξοδα, θα πω ότι δεν υπήρχε λόγος να αντιπαρατεθούμε, μιας κι έγινε η 
σχετική διαβούλευση και με το Κέντρο Μέριμνας αλλά και με τους εκπροσώπους των 
Εβραίων. Ο κ. Γκαμπράνης ήθελε να κάνει την κατασκευή εξ ολοκλήρου από 
τσιμέντο, μπετόν αρμέ, όπως ακριβώς υπάρχουν πολλές πίστες σ΄ όλη την Ελλάδα. 
Το καινούργιο στοιχείο είναι ότι σήμερα πληροφορήθηκα πως υπάρχει μία δέσμευση, 
μία κοινοτική οδηγία την οποία ζήτησα από την τεχνική υπηρεσία να ψάξει και να 
μας φέρει όπου πλέον μπαίνουν αυστηροί κανόνες σε ό,τι αφορά στο πλαίσιο της 
κατασκευής της εν λόγω πίστας. Επειδή δεν μας είναι γνωστοί αυτοί οι όροι και 
προκειμένου να μην προχωρήσουμε σε μία τέτοια απόφαση προτείνω να αναβάλουμε 
εκ νέου το θέμα ώστε να έρθουν αυτοί οι κανόνες και με νέα στοιχεία να 
κουβεντιάσει το Δ.Σ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του αναπληρωτή Δημάρχου Γ. Μιχαηλίδη. 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  26ου θέματος «Συναίνεση 
ή μη Δ.Σ. για κατασκευή πίστας skate park - Bmx και παραχώρηση δημοτικού 
χώρου». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  698 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος 
 Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Ι. Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α.  Τσιάρας Μ. Σακαλής 
 Ν. Τσιαμήτρος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Μ. Τρανίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
 Β. Ρήσσου   
 Ι. Ταρασίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15/12/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
  
 


